

1

PN1



Look! The flowers are beautiful!
花園裏有很多不同顏色的花兒，真漂亮！



We are enjoy playing bubbles with our friends!
吹呀吹呀，吹個大波波，泡泡真好玩。



It's turning cold. Let's have hot pot together!
冬天來到了！讓我們一起「打邊爐」取暖吧！



HoHoHo! It's Christmas time!
聖誕節到了，我們齊唱「聖誕花」來慶祝聖誕節吧。

Class News 我們的近況:

- 我們在主題「彩色世界」中，一同外出觀賞花草草。
- 11月29日是我們的第一次親子旅行，可以與老師、家人及同伴一起到農莊遊玩，真難忘呢！
- 12月13日是第二次生日會，我們一起參加「嘉年華」的活動，體驗當中歡樂的氣氛。
- 12月20日是聖誕節慶祝會，真開心！
- 11、12月的生日之星有：
黃蔚昕、李信葶、朱希雅、胡俊樂

Teacher's Corner 老師的話:

時間過得真快，轉眼已經到12月了，在學校裏與小朋友們經歷了很多的第一次，也見證著你們的成長及進步，由開學時的哭鬧變為愛上上學，由緊張拖著媽媽的小手變為勇敢向前。期待繼續與你們經歷更多及一同體驗更多的第一次。

希望你們在聖誕節慶祝會玩得開心，享受愉快和難忘的聖誕假期。

Ms Ancy



Look! We can see different coloured flowers.
我們看到不同顏色的花朵。



Roll, roll, roll the balls!
我們正在玩滾球遊戲!



Oh shake it, oh shake it now!
手搖鈴真好玩!



Yeah! I can hit the duck!
我能擊中鴨子!

Class News 我們的近況:

- 這兩個月我們進行了科學和大自然相關的活動，例如觀察大自然、顏色混合等，幼兒都積極參與和十分投入。
- 11月29日是親子旅行日，可以與老師、家人及同伴一起到郊外遊玩，餵飼不同的小動物，真有趣!
- 12月13日舉行了以「嘉年華」為主題的第二次生日會，為11月和12月生日的幼兒慶祝，而PN2的生日之星是郭屹楷、何貝貝、何芯瑋。

Teacher's Corner 老師的話:

不經不覺間，這個學期即將結束，很高興看見你們的進步和成長，由開始的哭鬧，直到現在的投入，當中有賴家長和老師的溝通和合作，接下來我們要繼續一起努力，為幼兒帶來更快樂的校園生活，及期待幼兒的不斷進步!

踏入12月了，希望你們享受開心的聖誕假期。

Ms Karman



We are looking for the hidden gold.
我們正在尋找黃金，它們在哪裡？



Let me help you change to a new hairstyle.
讓我幫你換個新髮型。



We are playing the hand bell.
我們在玩手搖鈴。



Let's put out the fire!
讓我們來救火吧！

Class News 我們的近況:

- 29th November was our Family Outing Day, a wonderful opportunity to have fun outdoors with teachers, family, and friends!
- On 4th December, we had an opportunity to visit a hair salon to learn more about hairdressers and their equipment.
- On 13th November, we had our 'Wild West Wonderland' Birthday Party, all the cowboys and cowgirls had lots of fun!

The birthday stars of Nov & Dec are

- ☺ TAM Yuen Yuen Audrey ☺ WU Hok-shum
☺ YIU Ho-cheung Jasper ☺ CHAN Yik-hong

Teacher's Corner 老師的話:

I'm excited to see your enthusiasm for learning at school. You return each day brimming with energy and ready to courageously tackle new challenges. I'm so proud of how much you've all improved! It truly makes me happy to see you take my advice to heart and work on your growth. With December upon us, I hope you have a fantastic time celebrating Christmas and enjoy a wonderful holiday break!

Ms. Venus



Look! We are waiting for the bus at the bus stop.
看看我們正在巴士站等巴士。



We are little hairdressers, cutting our customer's hair.
我們是小小理髮師，在幫顧客剪頭髮。



Little fire fighters battling to putting out the fire.
小消防員奮力撲滅大火。



We visited a hair salon in Sham Tseng.
我們參觀了深井髮型屋

Class News 我們的近況:

- ❖ Over the past two months, we explored various modes of transport and different occupations through engaging activities such as role-playing, games and songs. A highlight of our learning journey was a visit to a hair salon, where we gained valuable insights into the work of hairdressers.
- ❖ On November 29th, we enjoyed a memorable family outing filled with laughter and surrounded by loved ones.
- ❖ We also threw a party for the birthday stars of November and December!

☺ CHING Nga-mik ☺ Ho Cheuk-Yui
☺ Sun Long Yin ☺ LAI Tung-lok
Happy Birthday Little Stars!

Teacher's Corner 老師的話:

Wow, it's been 4 months since we started the school year, and all of you are really shining bright! You're joining class discussions like you're on a trampoline, bouncing in with lots of energy. Everyone is doing an amazing job on this fun adventure of learning! Keep it up, awesome learners!

Ms. Tammy





Look! We are driving a bus.
你看！我們在駕駛巴士。



Do you like our hair styles?
我們的髮型漂亮嗎？



Happy Birthday to my friends!
11、12月生日之星生日快樂！



We are making Christmas fruit kebabs.
我們正在製作聖誕水果串。

Class News 我們的近況:

- 本園在11-12月，舉行了的特別活動有親子旅行，生日派對及中華文化日等，小朋友都十分投入不同的活動，並從遊戲中學習了新的知識，而且玩得十分開心。
- 在11月「交通工具」主題中，我們認識了不同交通的工具和模擬乘搭巴士的情境。
- 在12月，我們進行了「謝謝您們」的專題活動，我們一起與老師進行有關理髮師的專題研習，更外出理髮店參觀，小朋友都很充滿好奇心探索有關理髮師的知識，從中獲益良多。
- 11、12月的生日之星有劉政彥、伍栩昕、吳逸謙、蕭羽佟，祝你們生日快樂！

Teacher's Corner 老師的話:

不經不覺間，我們快要共渡一個學期了，老師很開心看到小朋友已適應校園的生活，樂於參與課堂活動和遵守學校的規則，而且會互助互愛，比早前進步很多了，老師能夠見證你們成長真開心呢！

在課堂中，幼兒亦投入參與不同類型的活動，如模擬乘搭交通工具和不同職業的角色扮演。我們在外出參觀理髮店活動中，幼兒亦很專注聆聽介紹理髮師的工作和用具，老師欣賞你們！希望你們能繼續努力，學習更多不同的知識，亦繼續開心快樂地上學。最後在此預祝各位聖誕快樂和身體健康！

Ms. Pinky

LK1



Look! We know how to tap our octopus card when we get on the bus.
看!我們都用八達通付款來乘坐巴士!



Oh no! There's a traffic jam!
噢!這裡塞車了。



Look we are crossing the road!!
看我們正在過馬路!



We can be whatever we want when we grow up.
長大後我們可以做任何我們想做的職業，例如醫生。

Class News 我們的近況:

- ✧ On 29th November, we had our family outing, and we spent a wonderful time with our students and their parents!
- ✧ We welcomed 2 parents to school to talk about their jobs as nurses it was an amazing talk. Thank you nurses!
- ✧ 13th December was our 2nd Birthday Party! We dressed up as cowboys and cowgirls and played lots of exciting musical games. Happy birthday to the birthday star: ☺TSOI Sabrina Chin-yuet,
- ✧ LIU Pak-ho, CHAN Chi-yuet and CHUN Yerik.

Teacher's Corner 老師的

In the previous two months we have completed projects on transportation and community helpers. We made our own taxi in the classroom, and we also dressed up as doctors in our role play area. Children are exploring and widening their horizon to the world through various games and activities. Children are also making great progress in their writing and word and character recognition. Merry Christmas to everyone and have a delightful Christmas holiday!

Ms.Aqsah





Come! Join us for a barbecue.
來！我們一起去燒烤吧。



We enjoyed a role-playing activity 'doctors and nurses'.
我們喜歡扮演醫生和護士。



We are ready to fly our aeroplanes.
我們的飛機準備起飛了。



Look at our teeth! They are so yummy.
看看我們的牙齒！很好吃的。

Class News 我們的近況：

- ❖ On 29th November children enjoyed exploring and playing together with their families at the Cinderella Farm.
- ❖ On 2nd December we invited some nurses to school to give a talk about their roles. Children enjoyed playing with the real equipment and dressing up in the doctor and nurse costumes.
- ❖ We had our 2nd birthday party on 13th December. Happy birthday to the birthday stars of November & December: Fung Pak-long, Chiu Chun-him, Chan Wang-yu, Poon Hoi-tung and Wong Charlotte Sze-yin.

Teacher's Corner 老師的話：

The past two months have been hectic with activities, as we have been immersed in our learning projects. We explored various types of double-decker buses in Hong Kong under the theme 'Transportation'. We collaborated to create tools for doctors and dentists while transforming the Red Room into a hospital. Children really enjoyed role-playing doctors and nurses. Furthermore, they have made remarkable progress in their word and character recognition skills and writing. Wishing everyone a Merry Christmas! I hope you all enjoy a wonderful holiday season.

Ms. Sohana



We learnt to recognise vocabulary.
我們是郵差，一邊派信一邊認字。



Follow us to do some exercise!
天氣變得寒冷，動動身體，不冷了。



We are expert plate spinners.
轉啊!轉啊!你看我們多厲害。



Our cars can drive so fast and so far.
大家來看看誰的車最快。

Class News 我們的近況:

- 11月8日是中華文化體驗日，當日我們製作熊貓麵粉公仔、自製香包及品嚐糖蔥餅作茶點，真有氣氛呢!
- 12月13日是狂野西部牛仔生日派對，當日我們能「騎馬」、「掘金」，很開心喔!
- 在這兩個月內我們學習了《交通工具》及《謝謝您們》的主題，分別深入探討巴士及醫生，我們更邀請家長到校介紹護士及醫生的工作。
- 11、12月的生日之星有陳佩霏和彭凱儀。

Teacher's Corner 老師的話:

在這兩個月內，你們成長不少，已能書寫第一個左右結構的字—信。亦透過專題活動，對學習的範圍有更深的認識。

在《謝謝您們》的主題內，你們喜歡扮演醫生，檢查病人的身體，亦會用聽診器聽同伴的心跳聲。在課堂中能保持專注，認識不同的工具，老師十分欣賞!

又到聖誕!你們用心製作聖誕圖工，用黏土捏出雪人、鹿等公仔，我覺得你們的作品都很可愛，與家人分享，假期後再告訴我吧。祝大家聖誕節快樂!

Ms Chelsea

LK4



This is our bus。
這是我們的巴士，請上車。



Let's see whose hula hoop rolls the furthest.
看看誰的呼啦圈滾得遠。



We are cute cowgirls.
我們是可愛的西部牛仔。



Sorry you can't turn here.
抱歉，這裡不能轉彎。

Class News 我們的近況:

十二月我們舉行了親子旅行日，很高興家長抽空陪伴孩子一起郊遊，大家都十分盡興。此外，我們亦舉辦了中華文化體驗日、交通工具日、第二次生日會、聖誕派對等。小朋友都非常享受參與各種不同的活動，透過遊戲增進與朋友之間的感情及學習新的知識。

月我們分別進行了「交通工具」及「謝謝您們」的專題研習活動，小朋友一起合作製作了一輛大巴士和一些巴士站設施，亦製作了醫生用具。

11、12月的生日之星有:

☺ 馮柏朗 ☺ 潘海彤

Teacher's Corner 老師的話:

不知不覺開學至今已過了數個月了，LK4的小孩子已建立了一些常規，雖然偶爾需要老師的提醒，但LK4的小朋友不斷再進步及改善中，欣賞你們的努力！此外，Ms Frances 很喜歡LK4小朋友在進行不同的活動時都會表現得非常投入，嘗試與朋友合作，能看到大家之間的交流及互動。

在此祝大家聖誕節快樂，假期後見。

Ms Frances



I'm an MTR driver!
我是港鐵小司機！



Let's ride the MTR together!
我們一起乘坐港鐵！



The yogurt parfait is delicious.
這是我設計的脆脆乳酪杯。



The lion is chasing me. Run faster!
獅子在追我，跑快的啦！

Class News 我們的近況:

- ◇ 在這數月中，我們舉行了很多特別活動，包括生日派對、中華文化日和親子旅行等等。在十一月份，我們進行了《交通工具》的方案活動，小朋友投選出最喜愛的交通工具，而港鐵成為了探討的主題。在活動中，小朋友認識了港鐵設施、製作了港鐵車廂以及無障礙設施，亦體驗了模擬港鐵司機。
- ◇ 十一月和十二月共有五位小朋友，包括：嘉慶、承晞、梓朗，佩言和樂廷。在此祝你們生日快樂！幸福快樂！

Teacher's Corner 老師的話:

我相信 UK1 的孩子們在這兩個月裡學到了很多關於交通和社區上幫助我們的人的知識。很高興你們喜歡透過不同的經驗來學習，並將你們的知識和技能運用日常學習中。

聖誕節即將來臨，祝大家有個愉快的假期！希望大家在未來的日子裡繼續努力！聖誕節快樂！

Ms Mira

UK2



It was so much fun to challenge UK1 and fly our rockets together...I think we won!!!
與 UK1 一起玩火箭真是太有趣了，我想我們贏了！



Our first free-hand painting activity of the year!
我們第一次徒手用畫筆繪畫。



“So after packing her bag, Biff went to the airport.....”
“收拾好行李後，Biff 前往機場...”



Do you want to ride on our LRT?
你想乘搭我們的輕鐵嗎？

Class News 我們的近況:

To all the November & December children, may all your wishes come true.

Happy Birthday!

HUNG Yi, CHING Wan-kiu, TAI Hoi-hang, LEE Ka-ye,

TIER Elliott William

- ✧ UK2 have been working very hard on their writing and reading skills. They have made an enormous amount of improvement.
- ✧ During the 'Community Helpers' theme the children displayed excellent drama skills when pretending to be 'teachers of the day'.

Teacher's Corner 老師的話:

Hello everybody! It is so nice to see all of you again. I can see all the UK2 children are starting to become more and more interested in learning new things. Hopefully the new year will be even more fruitful for the children since we are including more outdoor activities and field trips that will help the children to become more inquisitive and independent.

Ms. Anna T

UK3



“Beep, beep”. We’re off to PIPS!
呔!呔!我們出發去栢基海韻幼稚園。



Look! We are constructing tunnels and bridges.
看一看!我們正在建造隧道和天橋。



I can check my patient’s blood pressure.
我可以檢查病人的血壓。



We are very competitive while playing games.
我們正在進行搶球遊戲比賽。

Class News 我們的近況:

- On 11th November, children experienced a Chinese Culture Day. They dressed up in traditional Chinese clothes and enjoyed playing a variety of exciting games.
- In November, the children got the opportunity to visit the Railway Museum, MTR Gallery, and Road Safety Town. They enjoyed exploring and discovering new and interesting facts and information during these visits.
- On 13th December, we celebrated our 2nd birthday party! Children dressed up as cowboys and cowgirls.

Happy Birthday to you! ☺ ZOYA KHAN ☺

Teacher's Corner 老師的話:

In November children actively participated in class discussions and demonstrated a strong desire to learn more about the MTR’s specifics. They displayed imaginative ideas and outstanding coordination during the classroom project, which involved transforming it into an MTR station. Children have been working really hard to read and write complex sentences and we’ve been highly impressed by their remarkable growth in reading skills. Excellent work, UK3!

Ms. Lisa

UK4



Ok! Everyone follow me to read this sentence....
所有小朋友請跟著我讀這句句子...



Quick! Put out the fire!!
快點! 幫忙撲滅火種!



Look! We made such pretty christmas trees to eat.
看! 我們製作了多漂亮的聖誕樹。



We had so much fun riding bikes on the roads of the Road Safety Park!
我們在交通安全公園玩得很高興!

Class News 我們的近況:

- ✧ UK4 has been working very hard on their writing skills; they are now able to write simple sentences with a lot of ease. The children also use different kinds of vocabulary in these sentences.
- ✧ Many of the children tried their hand at being teachers for a day, and they actually held lessons on counting, drawing and reading for their classmates.
- ✧ **Happy Birthday** to our November birthday child: **Leung Yat-sum Daisy**

Teacher's Corner 老師的話:

Greetings everyone! I am having a lot of fun teaching the UK4 children. The children are working very hard to cope with UK life, and they are doing a great job. I am sure that all of them have a very keen interest to learn about innovative and exciting things.

Ms. Anna T

Language Corner ~ English

PN



N



UK



LK



English Language and Phonics News:

PN classes have been very busy preparing for Christmas. They have decorated trees, got dressed up, built a snowman and even helped re-tell the Nativity story using props!

N classes have settled very well into the rhythm of phonics classes and are enjoying learning lots of new vocabulary, stories, and of course, singing at the top of their voices!

LK classes have spent the last 2 months focusing on developing and improving their fine motor skills to allow for better pencil control and letter formation. They're doing so well!

UK classes have been busy developing their early literacy skills. They are now able to read and spell phonetically regular words of up to 6 letters! They have also developed the skill of being able to differentiate between the number of letters vs the number of sounds in a word - AMAZING!

Merry Christmas and a Happy New Year from
Ms Anna & Mr Jojo 🎄🎅

Merry Christmas

普通話園地
(Putonghua)



Merry Christmas

PE



小朋友正在學習看紅綠燈過馬路，通過情景模擬遊戲，讓小朋友了解交通安全知識。



LK 班的小朋友運用投擲的技巧把小軟球貼到老師背後的標靶上。



我們正在課堂上扮演理髮師剪頭髮，在遊戲中聆聽普通話及學着用普通話表達，很好玩！



UK 班小朋友在進行跳躍訓練，同時也在進行集體遊戲。

Teacher's Corner 老師的話

小朋友很喜歡上普通話課，老師透過遊戲、故事、表演、唱誦等豐富多元的活動，吸引他們愉快學習，積極參與。小朋友學得開心，老師也很高興。

郭老師

Teacher's Corner 老師的話

天氣開始轉涼，大晴天時最好就是出外活動，讓他們盡情跑動及進行集體遊戲。每次外出，小朋友都顯得十分雀躍，玩得也很盡興！

Mr. Kalian